
Press release (English)

Expect the unexpected

Is it  possible to mix a female rock-singer with the sound of a modern 

Death- and Groove-Metal-Band. Hell yeah...it is, here's the proof! 

When Markus Pohl (Mystic Prophecy), Steffen Theurer (ex-Symphorce) 

and  Chris  Rodens  released  Watch  Me  Bleed's  sophomore  album 
'Kingdom', full of modern and extreme metal with two agressive shouters, 

there  were  all  these  discussions  and  jokes  in  the  band  about  adding 
melodic vocals to their sound. They never did, there was no singer to fit 

the profile. 

Until they met  Iris Boanta  (The mystery)  and her incredible voice. Big, 

raw but also melodic...a real rock singer with more balls in her voice than 
most of her male colleagues. The only singer who could keep up to the 

music. 

The crazy idea came up to form a new band...a new singer, but the music 

taken from Watch Me Bleeds album 'Kingdom'. Let's put crazy melodies 
and catchy hooklines onto that extreme sound...that was the target. 

Chris Rodens took over bass-guitar-duties...and Iris Boanta added her 
melodic finishing.

The sound of beautiful violence.

Imagine Pantera, Lamb of God and a dash of Amon Amarth mixed with a 

voice like Lee Aaron or Leather Leone...that is Souldrinker!!! 

The riff-driven power of the band and the melodic vocals of  Iris Boanta 

combine to  produce an  unique brand of modern metal,  which perfectly 
unites technical  finesse and a melodic approach with heavy riffs, a big 

groove and keen dynamics. 

Still  brutal and unrelenting but with the fine edge of big  melodies and 
hooklines...

SEMPER FIDELIS II (EP)

1. Dawn (Intro)
2. Sixteen men of Tain

3. Damn the machine
4. Burn the pact

5. To all that is lost
6. Hope is gone

CONTACT

Christian Rodens

christian@innsbrooklynmedia.com
+43 (0) 699-10 39 01 75

Iris Boanta

iris@innsbrooklynmedia.com
+49 (0) 179-7 70 70 35

LINE-UP

• Iris Boanta – vocals

• Markus Pohl – guitars

• Chris Rodens – bass

• Steffen Theurer – drums

ONLINE

Homepage:

www.souldrinker.org

Facebook:

www.facebook.com/souldrinkerband

Twitter:

www.twitter.com/souldrinker667

Youtube:

www.youtube.com/user/souldrinker667

Soundcloud:

www.soundcloud.com/souldrinker
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Presse-Info (Deutsch)

Das unverhofft Außergewöhnliche …

Ist  es möglich, eine weibliche Rockstimme mit dem Sound einer modernen, 
extremen Metal-Band zu verschmelzen? Ja, in der Tat... hier ist der Beweis!!!

Als  Markus Pohl (Mystic Prophecy),  Steffen Theurer (ex-Symphorce) und 
Chris Rodens das „Watch Me Bleed“ Album „Kingdom“ herausgebracht haben, 
gab es in der Band von Anfang an auch die Überlegung, wie die Musik dieses 
modernen  und  extremen  Albums  klingt,  wenn  man  die  'Growls'  durch 
melodischen Gesang ersetzt. Es gab nur niemanden, dessen Stimme zu diesem 
Sound gepasst hätte.

Bis zu dem Tag, als sie Iris Boanta (The Mystery, Black Thunder Ladies) mit 
ihrer  unglaublichen  Stimme  gehört  haben.  Eine  warme,  druckvolle 
Reibeisenstimme,  die  gleichermaßen  rau  und  melodisch  ist...  eine 
Rocksängerin mit mehr „Eiern“ als die meisten ihrer männlichen Kollegen. 

Schon tauchte die verrückte Idee auf, eine neue Band zu gründen... mit einer 
neuen Stimme aber mit den Songs von „Watch Me Bleed“’s Album „Kingdom“. 
Ziel:  dem  deftigen  Metal-Sound  eingängige  Melodien  und  den  ultimativen 
Ohrwurmcharakter zu verpassen. 

Chris Rodens wechselte zum Bass und  Iris Boanta fügte dem Ganzen ihre 
melodische Finesse hinzu.

Ein Sound so wundervoll wie gewaltig ...

Pantera, Lamb of God, eine Prise Amon Amarth und andere Groove-Monster 
und  dazu  eine  Stimme  wie  Lee  Aaron  oder  Leather  Leone...das  ist 
Souldrinker!!! 

Die Mixtur  aus massiven Power-Riffs  und dem brachial-melodischen Gesang 
von Iris Boanta ergibt einzigartigen, modernen Metal, der technische Finesse, 
Groove, Dynamik und Melodien perfekt miteinander verbindet.

Stets brutal und kompromisslos aber mit edlen Melodien und Hooklines. 

SEMPER FIDELIS II (EP)

1. Dawn (Intro)
2. Sixteen men of Tain
3. Damn the machine

4. Burn the pact
5. To all that is lost

6. Hope is gone

KONTAKT

Christian Rodens

christian@innsbrooklynmedia.com
+43 (0) 699-10 39 01 75

Iris Boanta

iris@innsbrooklynmedia.com
+49 (0) 179-7 70 70 35

BAND

• Iris Boanta – Gesang
• Markus Pohl – Gitarre
• Chris Rodens – Bass
• Steffen Theurer – Schlagzeug
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